



Til Lokalrådets medlemmer og byrådsstøtter

Referat af lokalrådsmøde

Dato & tid: 21. juni '23, kl. 18:00

Sted: Resenbro golfklub

Deltagere: Lokalrådet

1. **Velkommen.**

Sam indleder. Det er omkring 3 mdr. siden, vi sidst har holdt et reelt lokalrådsmøde. Synes måske det er lidt for lang tid. Alle enige om, at et opsamlingsmøde kunne være en god idé. Forslag om, at vi aftaler møde hver måned, så kan man altid aflyse, hvis der er "agurketid".

2. **Opsamling på møder vedr. børnehus.**

Status på møderne der er afholdt med først forvaltning og siden med Martin Jakobsen og Gitte Willumsen. Gode konstruktive møder, hvor synspunkterne fra de implicerede parter blev fremlagt med skitser og med vandring i området, så man ved selvsyn kunne se, hvordan det er nu, og hvordan det så kan komme til at se ud.

Gode tilbagemeldinger fra ikke mindst den politiske del.

Tilbage er så, at der på et foregående møde med kommunens folk fra Ejendom blev lovet, at der gives besked inden sommerferien.

3. **Trafik møde 9. august med andre lokalråd.**

Vi møder med så mange, som kan den pågældende dag. Der er ikke så meget nyt i forhold til sidste møde.

Lokalt: farve i rundkørsel. Hævede cykelstier og fodgængerovergang på Møllegårdsvej.

4. **Nyt fra Silkeborg Kommune – Juni 23.**

Der er ændringer vedrørende busruterne, nedskæring, nu kun kørsel i skoletiden.

5. **Igangværende projekter?**

Outdoor er lidt i baghovedet, men Camilla har ikke haft megen tid på grund af uddannelse, så det ligger stille. Allan foreslår, at vi, for at det ikke skal blive for uoverskueligt koncentrerer os om den Grønne Lunge (kile) ved det gamle banelegeme med lidt oprydning, bord- bænkesæt og måske noget udendørs fitnessudstyr.

6. **Økonomi.**

Vi har et hævekort, som vi i første omgang fik at vide var gebyrfrit, men det skal nu koste 200 kr årligt.

Kasserer Knud mener ikke, det er nødvendigt med kort, så vi besluttede at spare de penge.

7. **Bordet rundt.**

Kira fortalte omkring en problematik omkring Boligforeningen, hvor hun bor (Skærbæk). Det er ikke noget, vi som lokalråd kan gå ind i og har indflydelse på, men må klares af andre kanaler.

Camilla beretter om lokaldysten. Der var ikke så mange deltagere i år, men en rigtig god dag. Det var der enighed om blandt de fra lokalrådet, der have deltaget.

Allan supplerer og har filosoferet over, at der var mange børn (familier), mange af den ældre generation, men ikke særlig mange i alderen 16-25. Kunne man ikke appellere til at f.eks. en 12-14 af fodboldspillerne i idrætsforeningen stiller i "dresset"? Det var vel egentlig kun REMA, der stillede med et "ungdomshold".

Sam nævner, at Jørn Hugin kunne tænke sig, at blive en del af lokalrådet, og vi inviterer ham hermed til næste møde.

8. **Forslag til dato for næste møde.**

Næste møde er onsdag den 16. august kl. 18.00 på Jyllandsringen.